Nutrtdar



نموذج رقم (3-1-A)

Form No. (3-1-A)

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange **Securities Depository Center**

10人 不 其

الريماع السادة هيئة الاوراق المالية للم يرمم عا ن السادة بورصة عمان

السادة بورصة عمان سساده بورصه عمان السادة مركز ايداع الاوراق المالية الماليم عم

التاريخ:2020/5/28

Date:28/5/2020

Subject: Invitation to Attend the Ordinary General

Assembly Meeting

According to the Defence Law No. (13) for the year 1992 and Defence Order No.(5) for the year 2020 and the Procedures issued by H.E the Minister of Industry, Trade and Supply on 9/4/2020 issued by virtue of the Defence order set above, and his approval to hold the Ordinary General Assembly meeting through visual and electronic communication method dated 19/5/2020, The Board of Directors of Nutridar company cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held on Wednesday 10/6/2020 at 11.00 am , through the visual and electronical method by (Zoom app.), to discuss the following matters:

دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي

إستناداً إلى احكام قانون الدفاع رقم (13) لسنة 1992 وأمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 والإجراءات الصادرة عن معالى وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 2020/4/9 بموجب أمر الدفاع الوارد أعلاه وموافقته على إنعقاد اجتماع الهيئة العامة العادي من خلال وسائل الإتصال المرئى والإلكتروني بتاريخ 2020/5/19، يسر مجلس ادارة شركة دار الغذاء دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادى السنوي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة 11.00 صباحاً، يوم الأربعاء الموافق 2020/6/10 وذلك بخاصية الاتصال المرئي والمسموع من خلال (تطبيق Zoom) وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

Subject:	Insert (X) when applied	الموضوع:
 Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly. 	x	 قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق. هيئة الأوراق المالية الأوراق المالية الأوراق المالية الأوراق المالية المحدد المحدد







Document No. MA11017

Revision No.7

Nutridar



2. Vote and approve the Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year31/12/2019, along with its future plans 2019	х	2.التصويت على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31 والخطة المستقبلية للشركة
3. Vote and approve the Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31/12/2019	х	 التصويت على تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنهية في 2019/12/31
4. Vote and approve the financial statements for the year ended 31/12/2019	х	4. التصويت على البيانات المالية للسنة المالية المنهية في 2019/12/31
 Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2019 	х	 ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2019/12/31
6. Electing the Company's auditors for 2020 and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations	х	6.انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2020 وتحديد أتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديدها
Kindly accept our highly appreciation and respect,,,		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،
Nutridar Company Managing Director Eng. Haidar Zubaidi		شركة دار الغــــــــــــــــــــــــــــــــــــ







Document No. MA11017

Revision No.7